
优价供应6-50mm铣边机 长18米

产品名称 优价供应6-50mm铣边机 长18米

公司名称 四川省博实机械有限责任公司

价格 面议

规格参数 品牌:
型号:XB-4/18
主电机功率:7.5（kw）

公司地址 成都市成华区双林路388号富临大厦1002

联系电话 028-84312789 13908206358

产品详情

铣 边 机
■ xb系列铣边机

  

    xb铣边机是我公司开发的新型机械设备，吸收国外以铣代刨新工艺而研制的新一代铣
削加工，是国内取代刨边机的

最理想设备，广泛用于锅炉，压力容器制造业,造船，电力，化工，石油工程机械，桥梁建筑
，钢模板，钢结构件，冶

金机械行业，对不锈钢，碳钢板焊接前的加工坡口，斜边，直边，u型边能一次铣削成型，比
刨边机工效和精度显著提

高，且价格低，能耗可降低70%以上,操作及维修方便，铣削角度0-45度，并能配国内标准铣
刀盘,加工厚度6-50mm，

并可根据用户要求，设计制造适用于50-120mm板厚的特殊规格铣边机。是目前压力容器制造
厂家最理想，最新型的机

 



械设备。规格有xb-4,xb-6,xb-9,xb-12,xb-16,xb-18。

   xb edge milling machine is the new engine equipment developed by our company. we adsorb the
new overseas technics of replacing planing with milling, develop the new generation of milling. it’s the
optimal equipment of replacing the edge planer in the country. it’s used broadly in boiler, pressure
vessel manufacturing, shipbuilding, electric power, chemical industry, petroleum engineering machine,
bridge construction, steel template, steel structure, metallurgy machine industry. it can mould finished
edge, bevel edge, directed edge, u-form edge of stainless steel, carbon steel plate before welding once, the
efficiency and precision is improved markedly comparing to the edge planer. and the price is low, the
energy consumption can be decreased by more than 70%, the operation and the maintenance are
covenient. the milling angle is 0~45 degree, can match the domestic standard facer. the processing
thickness is 6~50mm, and according to user’s requirement, we can design and manufacture the milling
machine with special specification which is applicable to the thickness of 50~120mm. it is presently the
optimal and latest engine equipment for the pressure vessel manufacturers. the specifications are
xb-4,xb-6,xb-9,xb-12,xb-16,xb-18.

 型号 type主要技术参数main technical parameters xb-4 xb-6 xb-9 xb-12xb-16xb-18

铣削角度（°）milling angle (°) 0-45°（角度可根据客户要求协商调整）(angle can be negotiated and adjusted
according to client’s requirement)

加工板材厚度（毫米）thickness of the processing plate (mm) 6-50
铣削速度（毫米/分）milling speed (mm/min) 变频调速 frequency control

一次最大铣削斜边宽度（毫米）the maximal width of milling bevel edge
once (mm)

20

压料力单缸（吨）swage pressure of single cylinder (t) 1.2×6 1.2×8 1.2×11 1.2×151.2×191.2×22
液压系统压力（兆帕）hydraulic system pressure (mpa) 1.5

进给电机功率（千瓦)lifting motor power (kw) 1.5
铣削电机功率（千瓦）milling motor power (kw) 5.5
升降电机功率（千瓦）lifting motor power (kw) 0.55
油泵电机功率（千瓦）pump motor power (kw) 5.5

压料台距地面高度（毫米）the height from the swage platform to the floor
(mm)

900

机床外形尺寸（毫米） 长 5820 7820 10820 13820 1782019820

宽 2240 2240 2240 2240 2240 2240
高 1850 1950 2050 2150 2350 2450

本产品的品牌是无锡雪通，型号是XB-4/18，主电机功率是7.5（kw），重量是12000（kg），最大镗孔直
径是50*18000（mm），工作精度是0.08mm，工作台尺寸是18000（cm），用途是切割，类型是板材铣边
，工作形式是铣，控制形式是PLC，布局形式是卧式，动力类型是液压，适用行业是冶金，产品类型是
全新，是否库存是否，属性是属性值
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